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Abstract (en)
A security device for a motor vehicle, with a portable transmitter for a radio transmitted ode signal and with a receiver in the motor vehicle,
possesses essentially the following elements: The transmitter, whenever actuated, varies its code signal in a reproducible way. In the motor vehicle,
this code signal is compared with an expected code signal and with a number of code signals following this. These code signals are determined
according to the law of formation from the code signal critical for the preceding comparison. If the code signal received does not correspond to one
of the code signals from this number of code signals, a second comparison is carried out. For this, a second code signal emitted by the transmitter
and hanged according to the law of formation in relation to the first code signal transmitted and one or more code signals are compared with one
another. The latter are likewise obtained according to the law of formation from the first code signal received. It is thus possible, even when there is a
lack of synchronism between the transmitter and motor vehicle, to make it possible for the authorised user to us the motor vehicle.

Abstract (de)
Eine Sicherheitseinrichtung für ein Kraftfahrzeug (1) mit einem tragbaren Sender (3) für ein drahtlos übermitteltes Codesignal und einem
Empfänger (2) im Kraftfahrzeug besitzt im wesentlichen folgende Elemente: Der Sender (3) verändert mit jedem Betätigen sein Codesignal in
reproduzierbarer Weise. Im Kraftfahrzeug (1) wird dieses Codesignal mit einem erwarteten Codesignal und einer sich daran anschließenden Anzahl
von Codesignalen verglichen. Diese Codesignale werden aufgrund des Bildungsgesetzes aus dem beim vorangegangenen Vergleich maßgeblichen
Codesignal bestimmt. Sofern das empfangene Codesignal nicht mit einem der Codesignale aus dieser Anzahl von Codesignalen übereinstimmt,
findet ein zweiter Vergleich statt. Dabei stehen sich ein zweites vom Sender ausgesandtes und aufgrund des Bildungsgesetzes gegenüber dem
ersten ausgesandten Codesignal verändertes Codesignal und ein oder mehrere Codesignale gegenüber. Diese ergeben sich aus dem ersten
empfangenen Codesignal ebenfalls aufgrund des Bildungsgesetzes. Es wird somit möglich, auch bei fehlender Synchronität zwischen Sender (3)
und Kraftfahrzeug (1) dem autorisierten Benutzer die Benutzung des Kraftfahrzeugs zu ermöglichen.
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